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SPOJUJÍ COVID INJEKCE. PRO REŽIMNÍ
LÉKAŘE A BIG PHARMU JE TO NAPROSTO
NEVYSVĚTLITELNÁ ZÁHADA
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Že ty jejich slavné mRNA koktejly, jež se do nás snaží za každou cenu narvat naše úžasná
fašistická vláda, mohutně podporována neméně fašistickou vládou unijní, budou vraždit,
jsem tvrdila jak ve svých článcích, tak ve svých videích, která mi pochopitelně YouTube
neustále maže, již od samého začátku té globalistické fake pandemie, neboli šarády zvané
COVID19. A taky že vraždí a ve velkém a po celém světě. Pravdoláskařsky je toto vraždění
pochopitelně maskováno a cenzurováno jak je to jen možné, ostatně i všechna ta má
smazaná videa o tom vypovídají více než jasně. Ovšem skutečně jen blb by nepochopil, co je
skutečnou příčinou náhle se objevivšího celosvětového fenoménu narůstajícího počtu
případů „nevysvětlitelného“ syndromu náhlého úmrtí dospělých, s vakcínami to prý žádnou
příčinnou souvislost v žádném případě nemá, tyto vražedné nanokoktejly dělající z lidí
GMO mutanty jsou pochopitelně bezpečné dokonce i pro malé děti, těhotné ženy a kojící
matky, jak jinak…. To, že dle interních infromací Pfitzeru až 90% těhotných žen o své plody
přišlo, se pochopitelně mlčí a mlží (přestože již Pfitzer svá data o těchto úmrtích potvrdil
ve zveřejněné studii)

Média propagují „Sudden Adult Death Syndrome“ jako krycí zprávu o úmrtích způsobených
vakcínou

Článek přesně s tímto názvem od Mike Adamse ze slavných Natural News nedávno zveřejnil
web American Patriot Email Reports a vzhledem k tomu, že se o „syndromu náhlého úmrtí
dospělých“ začíná mluvit mnohem více než dosud (já osobně jsem o něm dosud ani neslyšela, o
syndromu náhlého úmrtí kojenců ano, ale u dospělých tedy vážně ne) i u nás, považuji za prospěšné
tyto informace zveřejnit. Aby jste věděli co se děje, postihneli tento syndrom náhlého úmrtí
nedejbože někoho z vašich blízkých. Postihne-li přímo vás, pak už vám to může být tak trochu jedno.

Vražedný lékařský režim dobře ví, že vakcíny proti covidu zabíjejí mladé a dosud zcela zdravé lidi
dost alarmujícím tempem, a tak tomuto náhle se objevivšímu fenoménu přidělili nějakou lékařskou
nálepku, pochopitelně hlavně proto, aby odvedli pozornost lidí od skutečné pravdy. Nyní se tedy říká,
že všichni ti zdraví mladí lidé, kteří náhle zemřou bez jakéhokoli lékařského vysvětlení, zemřeli
určitě na tento „syndrom náhlého úmrtí dospělých“ (SADS) spíše než na „bezpečné“ vakcíny.
(Mimochodem, to že se tento fenomén objevil až nyní, kdy je půlka světa tím vražedným sajrajtem
naočkována, se pochopitelně v samé pravdě a moři lásky neřeší)

Britský deník Daily Mail publikoval článek podrobně popisující tento nový takzvaný „syndrom“, což je
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samozřejmě jen víhodnější a nenápadnější lékařské pojmenování sloužící k zamaskování té skutečné
hlavní příčiny všech těchto náhlých úmrtí. Název jejich článku zní: „Zdraví mladí lidé náhle a
nečekaně umírají na záhadný syndrom – proto tito zkorumpovaní lékaři prý hledají odpověd
prostřednictvím nového národního registru,“ a říká, že všichni lidé mladší 40 let „..dnes .mohou být
potenciálně ohroženi tímto syndromem náhlého úmrtí dospělých (SADS).

Všichni lidé mladší 40 let by si podle názoru těchto „odborníků“ nyní měli nechat „vyšetřit srdce“,
zatímco další k lidem lhostejní lékaři zase tvrdí, že se snaží hledat „genetickou příčinu“ SADS. Tak
tohle vážně nevymyslíš! Lékařská nedbalost, nekompetentnost, zkorumpovanost a dokonce u
některých i jakási zlomyslnost stojící za tím vším je skutečně až děsivá.

Mě jen nikdy nepřestane udivovat, kolik je na světě (a to i v mém bezprostředním okolí)
skutečně mimořádně důvěřivých a naivních hlupáků, kteří jim tu šarádu a vakcinační
genocidu dosud zcela vážně žerou. Ostatně další fenomén, který by rozhodně neměl
upadnout v zapomnění, ačkoliv nám dali fašistické západní vlády teď na chvilku pokoj, je
ono ježdění ve svém osobnim automobilu s hadrem na držce, a to i když tam je řidič sám.
To totiž také zcela jasně vypovídalo o skutečně mimořádné tuposti těch, kteří tak činili.

Nikdy předtím v celé historii medicíny ani lékaři ani média tolik nenaléhali na mladé lidi, aby si
„nechali vyšetřit srdce“. To se děje pouze po globálním tlaku na vakcíny proti covidu, které geneticky
modifikují tělesné buňky a nutí je vytvářet spike- proteinové částice , které potom lidem způsobují
krevní sraženiny.

Vraždící lékaři dnes hromadně zabíjejí mladé lidi krevními
„sraženinami“
Lékaři, kteří dnes více fungují jako „Big Pharma shills“ než jako doktoři, nyní vstřikují mladým lidem
experimentální koktejly genovové terapie obsahující experimentální sekvence mRNA, které poté
produkují spike proteiny v krvi, které významně přispívají k umělému srážení krve. U některých lidí
se sraženiny v prtůběhu času tvoří velice pomalu, což ale také znamená, že mnoho lidí dnes chodí
s částečně vytvořenými krevními sraženinami ve svém krevním oběhovém systému .

Protože injekce mRNA mění lidskou DNA a začleňují se do genetického kódu člověka –
zdroj: výzkumníci z Harvardské univerzity a Massachusettského technologického institutu (MIT) –
tak některé tělesné buňky pak nadále produkují tyto pro-koagulační spike proteiny a to navždy, do
nekonečna. Tyto faktory pak výrazně přispívají k další tvorbě sraženin v lidském těle, což má ve
výsledku za následek snížení kardiovaskulárních funkcí a – což je velmi důležité – také snížení
průtoku krve do mozku , což má zase za následek postupnou ztrátu vyšších kognitivních
schopností. (To je pravděpodobně důvod, proč tolik očkovaných lidí má dnes poškozený mozek /
kognitivně zaostalo a nebo se propadlo až do nelidského, zvířecího vzteku a silně emočního
zpracování světa kolem sebe.)

V určitém okamžiku totiž jedna, nebo více sraženin v těle úplně vypne krevní oběhový systém
nezbytný k udržení vědomí. V tomto okamžiku pak člověk ztrácí vědomí a umírá. Často se to stane,
když lidé řídí, letí letadlem, nebo dokonce když v noci spí. To je také ten důvod, proč tolik pilotů
umírá na palubě letadla, což je hlavní příčina, která přispívá k současnému celosvětovému
nedostatku pilotů komerčních aerolinií.

Doktorka jménem Dr. Elizabeth Paratzová – která nám právě tvrdí, jak zkoumá „jaké geny tento
syndrom způsobují“ – říká, že k 90 procentům těchto náhlých „nevysvětlitelných“ spontánních
úmrtí dochází mimo nemocnici . (Zdroj: UK Daily Mail )
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Austrálie nyní spouští „registr SADS“, aby se pokusila vyřešit tuto „záhadu“, proč zdánlivě zdraví
dospělí nyné náhle a spontánně umírají. Dělá to, zatím co do lidí pokrytecky tlačí ještě více injekcí
mRNA, zjevně naprosto lhostejná k tomu, že právě tyto injekce mRNA tvoří vražedné „sraženiny“.

V biologických vědách je široce známé, že jakýkoliv virový
genetický kód je vždy poměrně snadno a automaticky
začleněn do lidské DNA
Injekce mRNA totiž vůbec nejsou, a to ani technicky, vakcíny. Jsou to experimentální léky jakési
„genové terapie“, které mění nejen syntézu buněčných proteinů, ale jsou dokonce inkorporovány
přímo do lidské DNA prostřednictvím reverzní transkripce . Ukazuje se dokonce, že značné procento
lidské DNA bylo získáno právě tímto procesem po mnoho tisíc generací, kdy je genetický materiál
cirkulující v prostředí začleněn do lidských chromozomů. Tento fenomén je pochopitelně široce
známý i v konvenční vědecké komunitě.

„Neretrovirové sekvence viru RNA byly detekovány v genomech mnoha druhů obratlovců, včetně
lidí,“ řekl biomedicínský výzkumník Liguo Zhang z Whitehead Institute na MIT. (Zdroj: MIT.edu )

Zhang dokonce provedl experiment, aby si otestoval, zda-li by se virové fragmenty SARS-CoV-2
dokázaly začlenit do lidské DNA:

S ohledem na výše uvedené pak Zhang a Jaenisch začali navrhovat svoje experimenty, aby si
otestovali, zda-li by tato virová integrace mohla probíhat s novým koronavirem. S pomocí
postdoktorantky Jaenischovy laboratoře Alexsie Richardsové vědci infikovali lidské buňky
koronavirem v laboratoři a následně, o dva dny později, sekvenovali DNA z infikovaných buněk, aby
zjistili, zda obsahuje stopy genetického materiálu viru.

Ve všech zkoumaných vzorcích tehdy našli fragmenty virového genetického materiálu…

Jinými slovy, části SARS-CoV-2 již byly začleněny do DNA lidských buněk. Jiný výzkumník to
vysvětluje:

„Integrace LINE1 má velmi jasnou stopu,“ říká Jaenisch. „V místě spojení virové sekvence s
buněčnou DNA vytváří duplikaci 20 párů bází.“

A proto každý, kdo dnes vehemntně tvrdí, že genetický kód spike proteinu nelze začlenit do lidské
DNA, tak prokazuje, že je naprosto neznalý stavu moderní genetické vědy.

Spike protein mRNA se začlení do lidské DNA, která pak
mění lidské tělo doslova v továrnu na srážení krve
Jak ukazuje výše uvedený experiment, když je do těla vstříknut genetický materiál, část tohoto
materiálu může být začleněna do chromozomů živých buněk. Ačkoli se jedná o přílišné zjednodušení
mechanismů ve hře, celkový výsledek je stejný: lidské tělo se stává továrnou na spike proteiny a
produkuje je ještě daleko za zamýšleným časovým horizontem, během kterého se očekávalo, že bude
fungovat mRNA vakcína.

Jinými slovy, očkovaná osoba se stává doslova továrnou na bílkoviny, kterou nelze nikdy vypnout. Od
té chvíle se tito lidé stávají strojem na uvolňování proteinů, zatímco stále častěji vypouštějí
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samosyntetizované proteiny do své vlastní cirkulující krve .

Postupem času se tak vytvoří krevní sraženiny. Když tyto sraženiny definitivné ucpou velké tepny,
tak krev se již nemůže dostat do mozku. Když ale lidský mozek není zásoben krví, tak nastává
mozková smrt a rychle poté následuje i smrt celého těla.

A právě tomu se dnes říká „syndrom náhlého úmrtí dospělých“, i když je to zcela jasně způsobeno
krevními sraženinami vyvolanými vakcínou.

Zde je fotografie krevní sraženiny odebrané pacientovi po covidu. Ukazuje zcela jasně právě tu
srážecí schopnost spike proteinu, který je také přítomen ve vakcínách proti covidu:

Miliardám lidí na naší planetě nyní hrozí náhlá smrt
způsobená krevní sraženinou, a to vše pochopitelně
záměrně: Jde totiž o syndrom depopulace vakcínou
Stručně řečeno, současný fašistický vražedný lékařský režim nejprve vstříkne miliardám lidí
biologickou zbraň, která je může zabít, ale pak předstírá, že je šokován a překvapen, když najednou
tolik zdravých mladých dospělých začne umírat bez zjevného zdravotního důvodu. To už skutečnš
nezůstala těmto lékařským příšerám již vůbec žádná lidskost (nebo alespoň nějaká minimální
vědecká důvěryhodnost)?

I když se tedy dnes tento syndrom nazývá SADS, to co je opravdu smutné je, že toto vše bylo
provedeno zcela záměrně, aby bylo dosaženo globální depopulace. Pokud tedy vůbec, tak všechna
tato úmrtí by měli být označovány jako „syndrom depopulace vakcínou“. Ale samozřejmě dnešní
média a mediální tyrani pracují třikrát více než obvykle, aby to všechno ututlali, a také velice dobře



vědí, že mrtvé oběti vakcíny již nepromluví , takže již nemohou říct těm dosud živým lidem, aby
se zachránili tím, že se vyhnou tomuto smrtícímu „očkování“
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